

Atanniuvik

/// ՔՁՃՀԵՆՈՒԹՅՈՒՆ ԵԼՂԿԼՈՒՅ

[illegible][illegible]

ለኒኮቶር:

- የዓዲነት ምርመራ ማድረግ
- የዓዲነት ምርመራ ማድረግ
- ለዓዲነት ምርመራ ማድረግ
- የዓዲነት ምርመራ ማድረግ

$\Delta\sigma^{\text{eL}}: L^{\text{a}}\supset\mathbb{R}\rightarrow\mathbb{R}$ မှာ $\Delta\sigma^{\text{eL}}\geq 0$

Δ/Γ-Δ/Γ: /CL/σ ΔΔ/Δ/ 27. 2026

[illegible]

▷ᐅᓐᓴ: info@atanniuvik.ca

ፈዳሪናዲ ለፌዴራል ፖሊስ ሪፖርት ለፌዴራል ፖሊስ ጽ/ቤት
ከፍተኛ ፖሊስ ለፍርድ ቤት ለፍርድ ቤት ለፍርድ ቤት ለፍርድ ቤት
ፍርድ ቤት ለፍርድ ቤት ለፍርድ ቤት ለፍርድ ቤት ለፍርድ ቤት

ᐱᓐᓕᓐᓂᐱᓐᓂᐱᓐ
Atanniuvik

// FINANCE MANAGER

Atanniuvik is Nunavik's new Inuit-led research governance organization, dedicated to ensuring that research in Nunavik reflects community priorities, values, and self-determination. As Atanniuvik prepares for its operational launch in 2026 and beyond, we are seeking a detail-oriented and values-driven Finance Manager to establish and maintain strong financial stewardship across the organization.

The Finance Manager plays a critical role in ensuring transparency, accountability, and sound financial systems. This position oversees day-to-day financial operations, leads core financial processes, and supports the organization in developing the financial structures needed for long-term sustainability.

Responsibilities:

- Financial Operations
- Budgeting and Reporting
- Compliance and Controls
- Systems and Process Development

Location: Montreal or Nunavik

Deadline: Thursday August 27, 2026

Send resume and cover letter to: info@atanniuvik.ca

It is Atanniuvik's objective to favor and promote the employment of Inuit beneficiaries of the JBNQA.

We thank all applicants for their interest in this position. Only applicants selected for an interview will be contacted.

ᐱᓐᓕᓐᓕᓐᓕᓐ
Atanniuvik

// GESTIONNAIRE FINANCIER

Atanniuvik est la nouvelle organisation de gouvernance de la recherche dirigée par les Inuits du Nunavik, dédiée à s'assurer que la recherche en Nunavik reflète les priorités, les valeurs et l'autodétermination de la communauté. Alors qu'Atanniuvik se prépare à son lancement opérationnel en 2026 et au-delà, nous recherchons un gestionnaire financier axé sur les détails et axé sur les valeurs afin d'établir et de maintenir une forte gestion financière à travers l'organisation.

Le gestionnaire financier joue un rôle crucial pour assurer la transparence, la reddition de comptes et des systèmes financiers solides. Ce poste supervise les opérations financières quotidiennes, dirige les processus financiers clés et soutient l'organisation dans le développement des structures financières nécessaires à la durabilité à long terme.

Responsabilités :

- Opérations financières
- Budgétisation et rapports
- Conformité et contrôles
- Développement des systèmes et des procédés

Lieu : Montréal ou Nunavik

Date limite : Jeudi 27 août 2026

Envoyez votre CV et votre lettre de Motivation à :
info@atanniuvik.ca

*L'objectif d'Atanniuvik est de favoriser et de promouvoir
l'emploi des bénéficiaires inuits de la JBNQA.*

*Nous remercions tous les candidats pour leur intérêt pour ce poste.
Seuls les candidats sélectionnés pour une entrevue seront contactés.*